
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA DE  10 DE
FEBRER DE 2005

A la Vila de Montblanc, el dia 10 de gener de 2005, a les nou de la nit, es reuneix a la Sala de
Sessions de l’Ajuntament,  el Ple de l’Ajuntament en sessió extraordinària, sota la Presidència de
l’Alcalde el SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS, l’assistència dels Tinents d’Alcalde
el SR.  CARLES  CARRERAS  OLLÉ,  el   SR.  GUILLEM  JANÉ  PUJOL,  el   SR.  JUAN
LLORT VALLÈS i la SRA. MARIA AGNÉS RIBÓ FOGUET; i l’assistència dels Regidors el
SR.  XAVIER  MARTÍ  ESPLUGAS,  el   SR.  JORDI  VILLAR  LIARTE,el  SR.  JOSEP
ANDREU  I  DOMINGO, el  SR.  JOSEP  MARIA  COMBALIA  PRATS,  la SRA.  PILAR
MAGRINYA  RULL, el SR.  JOAN  MOGAS  AMOROS,  el SR.  XAVIER  HUGUET
NAVARRO, i el SR. DAVID VALLVERDÚ GENÉ i, assistits pel Secretari de la Corporació, el
Sr.  ALBERT ESTÉBANEZ LÓPEZ,  que certifica,  i  l’Interventor,  el  Sr.  RAMÓN PIÑEIRO
GUIBERNAU.  

En primer lloc, els grups municipals ApM, CiU, ERC, IpM i GNDPO volen expressar el condol de
tot  l'Ajuntament  a  la  família  del  Sr.  Francesc  Sigró  Defensor  del  Ciutadà  durant  molts  anys a
Montblanc, que va traspassar recentment.

PRIMER PUNT.- SOBRE LA RETRIBUCIÓ DELS REGIDORS

El Sr. Vallverdú diu que no és massa normal que hi hagi dos regidors amb sou. Que com es veu que
la renúncia que va fer temps enrera de no cobrar per la segona comissió informativa i, així estalviar
diners a l'Ajuntament no serveix de res, vol recuperar el dret a percebre aquesta dieta i serà ell qui la
destinarà, en acte públic, a quelcom útil.

El Sr. Huguet diu que dos sous en el mateix equip de govern és massa. Diu que es cert que si una
persona deixa de treballar és normal que cobri. Diu que no s'entén aquesta dedicació parcial, doncs
se suposa que la resta de regidors també dediquen part del seu temps a tasques per l'Ajuntament, en
canvi  no se'ls  reconeix.  Pregunta  el  perquè  d'aquestes  distincions  i  que  sembla  que  la  resta  de
regidors  no  treballin.  Diu  que  ell  també  va  renunciar  al  cobrament  de  la  segona  comissió
informativa però que de la mateixa manera que el Sr. Vallverdú, s'ha cansat d'esforçar-se ell sol i
vol recuperar aquest dret. Que votaran que no.

El Sr Andreu diu que és una llàstima que el Sr. Mogues, professor d'econòmiques de la URV, no
pugui assistir perquè té classes fins a les 21 hores. Que allò adequat hagués estat intentar que hi fos,
perquè ell  entén d'aquest  tema i  a  més,  el  Sr.  Alcalde  i  el  Sr.  Carreres  tenen una dedicació a
l'Ajuntament. Diu que s'hauria d'intentar que tothom participés als Plens i no evitar que l'Oposició
no hi pugui assistir. Diu que si el Sr. Carreras no tenia aquesta dedicació de vint hores quan era
alcalde perquè ara si. Que ell ha anat passant per l'Ajuntament i és molt difícil trobar a aquests dos
regidors, per la quan cosa no sap com es realitzen aquestes 40 i 20 hores setmanals respectivament.
Que quan el Sr. Carreras era alcalde el setanta per cent dels decrets d'alcaldia estaven signats pel Sr.
Campdepadrós, tinent d'alcalde, perquè el Sr. Carreras no hi era. Que quan demanaven entrevistar-
se amb ell  la cita es donava per la següent setmana. Que si  no complia aquest  horari quan era
alcalde ara molt menys. Que el Sr. Alcalde té una dedicació de vuit hores al dia, però que quan un
ve a l'Ajuntament mai els troba. Demana que s'estableixi al Tauler d'Anuncis els horaris que faran.
Diu que la quantitat que percebrà el Sr. Carreras és per compensar la retribucions que ara no rebrà
perquè no és l'alcalde i així quedar-se igual. Demana que com va fer el Sr. Mayayo es publiquin els
sous dels regidors de la Vila de Montblanc durant l'any 2004 i que tiri tant enrera com es vulgui. El
Sr. Andreu diu que s'estendrà en aquest punt tant com ell vulgui fins que el Sr. Mogas arribi. Que es
demana a  la  població  de  Montblanc  un  esforç  econòmic  i  en  canvi,  enlloc de  donar  exemple,
s'incrementen les retribucions dels regidors.



El Sr. Alcalde diu que el Sr. Andreu podria començar donant exemple i explicar el seu sou com a
Diputat i les hores que hi passa allà.

El Sr. Andreu diu que és Diputat perquè així ho ha decidit el poble. Que ell no cobra directament
sino que ho fa el seu partit en virtud d'un pacte que tenen. Que ERC treu una retribució a tots els
seus càrrecs que va a parar a una fundació que es diu IRLA, i que ell ha renunciat a part del que
queda perquè l'ajudin en la seva feina. Que no està en incompatibilitat de càrrecs, en canvi si fos el
el  Alcalde  de Tarragona si  perquè  ERC estableix  que  els  seus  afiliats  no  poden ser  diputats  i
Alcaldes en ciutats  de més de 50.000 habitants.  Que ell  compleix  totes les seves obligacions a
Madrid i no entén quin requeriment li fa.

El Sr. Carreras diu que la setmana té set dies i que quan li ha convingut trobar-lo al mòbil ho ha fet.
Diu  que  el  Sr.  Andreu  i  ell  no  coincideixen  massa,  però  que  el  Sr.  Andreu sempre  que  li  ha
interessat trobar-lo ho ha fet.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per set vots a favor dels grups municipals ApM i CiU , i sis
vots en contra dels grups municipals  ERC, IpM i GNDPO, adoptant-se el següent acord:

Atès  que  es  considera  necessari  l’establiment  del  règim  de  dedicació  dels  membres  polítics
d’aquesta corporació així com de la retribució que comporta.

De conformitat amb allò que disposa l’article 75 de la llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les
bases de règim local, en relació amb l’article 151 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, municipal i de
règim local de Catalunya i d’altra normativa concordant, els membres de la corporació tenen el dret
de  percebre  retribucions  per  a  l’exercici  dels  seus  càrrecs,  quan els  desenvolupin  en  règim de
dedicació  d’exclusivitat  o  amb dedicació  parcial,  en  les  condicions  que  estableixi  el  Ple  de  la
Corporació.

Per tot allò exposat, s'acorda:

PRIMER.- Establir que, amb efectes a dia 10 de Febrer de 2005, el regidor  d’aquesta Corporació,
Sr. Josep Maria Campdepadrós Sans, exercirà aquest càrrec amb dedicació exclusiva de 40 hores/
setmanals, i una retribució de  1.545,64 euros mensuals bruts. 
Així mateix el regidor  Sr. Carles Carreras i Ollé exercirà el seu càrrec de tinent d' alcalde amb una
dedicació parcial de 20 hores setmanals i una retribució de 711, 49 euros  bruts mensuals.

SEGON.- Aquestes  retribucions  es  percebran  en  catorze  pagues,  dotze  corresponents  a  les
mensualitats  de l’any i  les dues  restants corresponents  a les  mensualitats  de juny i  desembre,  i
donant-los d’alta al règim general de la Seguretat Social.

TERCER.-  Establir  el  règim  d’indemnitzacions  a  favor  dels  membres  de  la  corporació,  per
assistència a les sessions dels òrgans col·legiats que tot seguit es detallen:

1. Ple 73 euros/sessió.
2. Junta de Govern Local 73 euros/ sessió.
3. Comissions Informatives 73 euros/ sessió
4. Comissió especial de Comptes 73 euros/sessió.

SEGON PUNT: APROVACIÓ PRESSUPOST 2005

El Sr. Alcalde llegeix la memòria d'Alcaldia literalment transcrita: 

“En els primers dies d'Alcaldia al meu càrrec, dins de la present legislatura, em plau complir amb el



deure amb el deure de presentar a tots convilatans el PRESSUPOST per l'exercici de 2005.
En aquest instrument es recull a manera de síntesi, tota l'activitat prevista en l'àmbit econòmic de
l'Ajuntament, i que reflexa tot tipus d'aplicacions, tant d'administració corrent com inversions.
Aquest  pressupost,  ha  de  donar  satisfacció  als  objectius  previstos  dins  del  Pla  de  Sanejament
Financer, a l'efecte de mantenir la capacitat de retorn de l'endeutament a llarg termini i, per altra
part, dotar al municipi dels equipaments convenients i propis d'una població que progressa, la qual
sempre genera més necessitats de finançament.
Crec en conjunt, que donem resposta en aquests punts essencials de la gestió económica, donat que
el  diferencial  a  favor  dels  ingressos  corrents  és  de  738  mil  euros,  una  vegada  deduïdes  les
contribucions  especials,  i  que s'apliquen al  sanejament  de préstecs  financers i  que per l'atenció
d'inversions,  l'import  de les quals  és de 5,492 milions  d'euros,  s'utilitzaran subvencions,  quotes
urbanístiques i contribucions especials, així com 789 mil euros de patrimoni propi en parcel·les i
només 282 mil euros amb nous préstecs financers.
En resum penso que donarem a la nostra benvolguda vila la, dotació en noves instal·lacions, que
dignifiquin la població amb caire expansiu pensant amb tots els sectors de ciutadans tot i prenent
estrictament  en  consideració  les  obligacions  del  funcionament  quotidià,  amb  tota  la  austeritat
possible  en la  despesa  i  el  sanejament  financer,  el  que  dotarà  la  millor  aplicació  als  ingressos
externs i als recaptats dels propis ciutadans.
Des d'aquesta Alcaldia i de l'equip de govern, esperem la més alta eficiència en l'aplicació dels
recursos que disposarem, en benefici del benestar i el bon futur de la nostra vila de Montblanc. ”

El Sr. Vallverdú diu que el Pla de Sanejament és va realitzar l'any passat. Que es va hipotecar el
poble. Diu que si s'analitzen els pressupostos es veu que les taxes pujen molt i és un esforç fiscal
molt  gran  que  ha  de  fer  la  gent  de  Montblanc.  Que  pujen  molt  les  multes.  Que  les  quotes
urbanístiques pujen un 22%. Que s'augmenten les despeses, com és el cas de les retribucions dels
càrrecs polítics. Que pel que fa referència al Personal es veu una mala gestió. Que la cooperació
internacional està molt lluny del 0'7% ja que estem en un 0'023%. Que l' equ ip de govern vol fer
expandir  el  poble  però  ofegaran  els  equips  de  govern  veniders.  Diu  que  hi  ha  un  desgavell
urbanístic i, com sempre, no hi ha participació ciutadana.

El Sr. Huguet en primer lloc diu que en les bases d'execució del pressupost hi ha una errada material
que s'ha de corregir. Diu que parlar de pressupostos amb l'actual govern és perdre el temps, doncs
no diuen la veritat. Pel que fa al impostos directes diu que en principi es veu que s'incrementaran un
2'65%, però en el Ple de 14 d'octubre es va determinar que l'increment de l'IBI seria del 9%. Diu que
els impostos indirectes també han pujat força. Diu que impostos i obres ha pujat un 40,04% i això
representaria obres per un valor de 11 milions d'euros pels ingressos previstos. Que la taxa pels
nínxols augmenta en un 148,8%, la de documents en un 33,4%, la de clavegueram en un 14,14%, la
de  llicencies  d'obres  puja  però  no  lliga  amb  l'increment  que  suposaria  els  11  milions  d'euros
comentats anteriorment. Pel que fa al de fires , aquest baixa un 30%, en canvi, el de mercats puja un
15%. Diu que no s'entén que es beneficia així a la gent de fora enlloc de la del poble. Pel que fa a
les contribucions del Carrer Senan, es deia que es podia fer per menys quantitat i que no ha estat
així. Diu que es ven un 45% més de patrimoni que l'any passat. Que es preveuen molts ingressos de
quotes urbanístiques. Que pel que fa a les despeses de personal s'incrementa en un 2,99% respecte
l'any passat,  però  com que  a  l'any 2004 es  van  pagar  d'anys  anteriors,  treient  aquesta  part  es
comprova que el pressupost anual s'incrementa en un 16,63% respecte el de 2004. Els increments de
despeses i el Pla de Sanejament no quadren. Si es resten les despeses segures als ingressos segurs es
troba un déficid de 180.000 euros. Diu que això és una tónica habitual i per això hi ha els problemes
econòmics tan greus a l'Ajuntament. Diu que no enten que s'hagi de vendre patrimoni per pagar
despeses corrents. Diu que al Pla Integral de Reforma del Nucli Antic s'establien tot un seguit de
coses, però a l'actual pressupost no es contemplen ni una cinquena part.  Diu que la meitat de les
dones dels regidors arreglarien el pressupost si les deixessin. Pel que fa a personal diu que hi ha 117
llocs de treball, dels quals hi ha 50 vacants, en canvi al 1999 hi havia 47 llocs de treball , i la
plantilla acual li sembla massa àmplia.



El Sr. Mogas diu que en primer lloc vol manifestar que els regidors de l'oposició no van als Plens
com qui va al bar com es va dir. Diu que no té prous dades com per  poder valorar els pressupostos.
Diu que a la reunió mantinguda va demanar una documentació que no li han poporcionat.

El Sr. Carreras diu que ell va donar les ordres perquè li deixessin a la guixeta. Comenta una mica el
pressupost pel que fa al Nucli Antic.

El Sr. Mogas diu que no té prou dades. Diu que el nou equip de govern va dir que complirien els
terminis i no s'ha fet. Llegeix el informe de l'Interventor on diu que no s'han seguit els terminis. Diu
que mirant el pressupost del 2004 pel que fa a l'apartat de les inversions , no es van seguir, doncs
només es van realitzar un 35% de les apuntades. Diu que de les 27 partides només es van complir 5.
Diu que pel que fa a les fonts de finançament, les úniques que s'han seguit han estat els prèstecs i la
venta de patrimoni, amb la qual cosa es veu una manca d'esforç per buscar inversions. Respecte al
pressupost  del  2005,  diu  que  els  ingressos  pujen  un  10%,  venint  la  major  part  dels  impostos
indirectes que pujen 40%. Llegeix el  informe d'Intervenció on es diu que si no es realitzan els
ingressos previstos hi haurà dèficit contable. Diu que els ingressos previstos per la taxa de camins
(UTE's) no són seguresi pregunta com es pot fer una previssió de quelcom no segur. Diu que la
despesa s'incrementa en un 7%, sobretot perquè s'incrementa la partida de personal en un 17% tot i
que s'havia de fer contenció i les despeses financeres en un 14%. Diu que és un finançament fàcil
perquè no es busca noves formes de finançament a part de la venda de patrimoni i dels prèstecs que
representen un 70%, la resta  són subvencions no confirmades dels  FEDER, de la Generalitat  i
d'altres organismes. Diu que es preveuen 60.000 euros de la Generalitat per la piscina, però que
perquè es fiquen si encara no s'ha signat res. Pregunta perquè subvencions com la del BTT que ja es
tenia s'ha perdut i ara l'ha de pagar l'Ajuntament. Diu que en canvi no es posa res de l'1% cultural
per a la rehabilitació de la muralla, diu si es perquè no es donarà  i pregunta perquè no se li demana
ajuda al  Diputat  a Madrid  perquè els  ajudi.  Pregunta quin reflex  hi  ha de la Llei  de Barris  al
pressupost. Diu que els habitatges de protecció oficial no estan enlloc. Pel que fa a la cooperació
internacional l'aportació és molt petita, de 2.500 euros i diu que es destina molt més  a AINARA
que a ajudar.

El Sr. Jané diu que no s'ha de parlar de coses que s'aparten del pressupost. Que no s'ha d'intentar
donar una sensació de caos perquè no és així. Diu que hi ha coses que s'han de comentar amb els
números davant i per això insta a tots els assistents a què passin pel departament d'intervenció a
resoldre tots els seus dubtes. Diu que li consta que el Sr. Mogas ha passat per l'Ajuntament per
demanar i consultar informació i lamenta les paraules del Sr. Andreu on diu que el Sr. Mogas és
l'únic que trenca la mediocritat. Diu que del pressupost corrent, els ingressos s'incrementen en un
26%.  Diu  que  si  es  resta  els  ingressos  corrents  de  les  despeses  corrents  sobra  per  pagar  els
interessos dels bancs i les despeses de personal, així que no és cert el que ha dit abans el Sr. Huguet.
Diu que l'objectiu del Pla de Sanejament és anar reduint el deute, com s'està fent en uns 400.000
euros. Comenta que es pot veure l'expedient sempre que es vulgui. Diu que la data de presentació és
aquesta perquè s'ha volgut mirar molt acuradament. Pel que fa al tema de les inversions diu que se
segueix allò anterior perquè sino seria una mala gestió, doncs no es pot iniciar un projecte i no
seguir. Diu que es financia amb uns 800.000 euros de venda de patrimoni i uns 282.000 euros de
prèstec, que és allò que marca la normativa. Diu que es pot criticar la realització d'una obra perquè
és  una  decissió  política  però  que  no  es  pot  criticar  el  procediment  quan  aquest  està  realitzat
correctament. Diu que es considera que s'estan seguint amb els pressupostos que hi ha per portar
l'Ajuntament a bon port. Que aquestes crítiques només poden ser producte de la desinformació o per
justificar que votaran que no. Diu que l'interventor ensenyarà i explicarà tot l'expedient a qui ho
necessiti i insta a tota l'oposició a fer-ho.

El Sr. Alcalde diu que es tenen concertats 150 pisos de protecció oficial amb l'INCASOL. Que pel
que  fa  al  tema  del  Personal,  s'incorporen  la  guarderia,  l'esportiueix  i  Pavelló  que  no  estaven



anteriorment. Que el tyema de l'1% cultural està demanat i suposarà un a plus. Critica que s'hagi dit
que no es va donar la subvenció de la Generalitat pel Nucli Antic per la manca de pressupost de
l'Ajuntament, perquè qui té manca de pressupost és la Generalitat, que ho fica en l'escrit que ens van
enviar i que està a disposició per veure'l en qualsevol moment.

El Sr. Alcalde concedeix un segon torn de paraula.

El Vallverdú renuncia al segon torn de paraula.

El Sr. Huguet diu que vol que li expliquin que vol dir comissió informativa i què reunió de treball.
Diu que és el Sr. Jané qui presenta els pressupostos i el que ha de fer totes les reunions que facin
falta enlloc d'acusar a l'oposició que no l'interessa. Demana saber quin increment del deute hi ha.
Diu que s'haurien de fer més reunions per tractar els pressupostos.

El Sr. Jané diu que no ha treballat la informació. Diu que de les dades que el Sr. Huguet ha donat no
es pot tractar aquí doncs es necessiten més dades i s'ha de fer amb més tranquilitat a Intervenció.
Diu que si que s'hauria de parlar més amb l'oposició dels pressupostos i fer més reunions, però la
seva  aprovació  es  perllongaria  un  parell  de  mesos  més.  Diu  que  no  hi  ha  venta  de  patrimoni
destinada a despeses corrents. Diu que si al final no es tenen tants ingressos hi hauran inversions no
tant urgents o prioritaries que no es podran fer.

El Sr. Mogas diu que no és l'oposició qui s'ha d'enterar sino l'equip de govern qui ho ha d'explicar.
Diu que si a més demanen dades i no es faciliten ells no poden fer res més. Diu que amb situacions
com aquestes es perd la confiança.

El Sr. Alcalde diu que fa 15 dies que tenen els pressupostos i que el regidor d'hisenda està a la seva
disposició sempre per aclarir qualsevol dubte que tinguin però si no ho fan és perquè no volen. Diu
que els ingressos de la piscina estan més o menys assegurats perquè se signarà un conveni.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per set vots a favor dels grups municipals ApM i CiU , i sis
vots en contra dels grups municipals  ERC, IpM i GNDPO, adoptant-se el següent acord:

Expedient referent a l’aprovació del pressupost per a l’exercici 2005.

ANTECEDENTS

L’alcalde de l’Ajuntament ha elaborat el pressupost per a l’exercici 2005.

L’interventor i el secretari de l’Ajuntament han emès els informes que figuren a l’expedient.

El pressupost conté la documentació i els annexos previstos al Reial decret legislatiu 2/2004, de 5
de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals.

FONAMENTS DE DRET

En la tramitació dels pressupostos s’han seguit els requisits exigits  per la legislació vigent.
La tramitació i aprovació del pressupost s’ha de fer de conformitat amb els articles 162 a 171 del
Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de
les hisendes locals; els articles 2 a 23 del RD 500/90 i els articles 3, 19 i 22 de la Llei 18/2001, de
12 de desembre, general d’estabilitat pressupostària.



Per tot allò exposat, s'acorda:

PRIMER.- Aprovar el pressupost general per a l’exercici 2005 el qual, resumit per capítols , és
el següent:

INGRESSOS

A) OPERACIONS CORRENTS 

1.Impostos directes

2.Impostos indirectes

3.Taxes i altres ingressos

4.Transferències corrents

5.Ingressos patrimonials

B)OPERACIONS DE CAPITAL

6.Alienació d’inversi-ons reals

7.Transferències de capital

8.Actius financers

9.Passius financers

1.914.759,00

364.100,00

1.940.165,46

1.260.373,00

17.070,00

789.302,48

4.147.241,28

0,00

282.000,00

INGRESSOS
TOTALS 10.715.011,22 €

  



DESPESES

A)
OPERACIONS
CORRENTS

1.Despeses  de
personal

2.Despeses  en
béns  corrents  i
serveis

3.Despeses
financeres

4.Transferències
corrents

B)
OPERACIONS
DE CAPITAL

6.Inversions reals

7.Transferències
de capital

8.Actius financers

9.Passius
financers

2.071.899,43

1.929.835,85

200.940,00

282.585,00

5.309.042,22

183.000,00
           
0,00

737.000,00

  
DESPESES
TOTALS 10.714.302,50 €

  

SEGON.- Aprovar la plantilla de personal.

TERCER.- Aprovar les bases d’execució del pressupost general.

QUART.- Exposar el pressupost al públic mitjançant la inserció de l’anunci al Butlletí Oficial de la
Província i al tauler d’anuncis de la corporació durant el termini de quinze dies hàbils, durant el
qual els interessats podran presentar-hi reclamacions. 

CINQUÈ.- L’aprovació inicial del pressupost general es considerarà definitiva si no es produeixen



reclamacions en contra durant el termini d’exposició pública, i entrarà en vigor en l’exercici al qual
es  refereix,  quan  s’hagi  complert  el  que  disposen  l’article  112.3  de  la  Llei  7/85  de  2  d’abril,
reguladora de les bases de règim local, i l’article 169  del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de
març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals.

TERCER PUNT: RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE FACTURES

El Sr. Vallverdú diu que és lógic que s'aprovin les factures que no entren, però és una constant
perquè 187.000 euros és una mala gestió. Diu que està segur que l'any que vinent tornarà a passar i
que segurament la quantitat serà més gran. S'ha de tenir més rigor i realitzar una millor gestió.

El Sr. Huguet diu que autoritza, compromet i reconeix les factures pasades. Diu que no enten com
és que no entre a la partida, i demana veure aquestes factures per que tot quedi clar, però diu que si
es deuen s'han de pagar.

El Sr. Andreu diu que està d'acord amb allò exposat per part dels seus col.legues de l'oposició.
Critica el fet de no haver pogut parlar anteriorment i demana disculpes per no saber qui és el Sr.
Guillem i a què es dedica.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:

1. FETS.- 

a)     Hi ha una relació de factures per un import total de 187.136,69 euros que figuren a
l’ annex de l' expedient i de les quals es pretén el seu pagament.

b)     En quant a l’ efectivitat del subministrament o realització del servei consta a l’
expedient la conformitat per part del regidor de l’ àrea. 

c)      Es suposa que existeix una ordre municipal de l’alcalde o del regidor corresponent
per a l’ execució del subministrament/servei/obra i per altra banda es presumeix la
bona fe del contractista.

d)     Falta el procediment administratiu de contractació i/o consignació pressupostària
suficient per fer front a la despesa quan es va realitzar.

e)        Hi ha el preceptiu informe d’ intervenció.

2. FONAMENTS JURÍDICS.

a) La legislació aplicable en aquesta matèria  és la següent d’ acord amb aquest ordre de jerarquia de
fonts:

-         RDL 2/2000 de Contractes de les Administracions Públiques

-         Llei  Reguladora de les Hisendes Locals.



-         Llei 7/1985, de 2 d’ abril, Reguladora de les Bases de Règim Local.

-         Reial Decret Legislatiu 781/86, de 18 d’ Abril.

-         Reglament de Contractes de l’ Estat.

-         RD  500/1990  de  20  d’  abril  de  desenvolupament  de  la  Llei  39/88
reguladora de les hisendes locals.

b) La Llei Reguladora d’ Hisendes Locals disposa que “ no podran adquirir-se compromisos de
despesa per quantia superior a l’ import dels crèdits autoritzats en els estats de despesa, essent nuls
de ple dret els acords, resolucions i actes administratius que infringeixin l’ expressada norma sens
perjudici de les responsabilitats que impliquin”.

c) L’ article 62 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions
Públiques i del Procediment Administratiu Comú assenyala que “ els actes de les Administracions
Públiques dictats prescindint total i absolutament del procediment legalment establert són nuls de
ple dret”.

d) Considerant el que disposen els articles 26.2 ©) i 60.2) del Reial Decret 500/90, de 20 d’ abril,
pel qual es desenvolupa la LRHL en matèria de pressupostos poden aplicar-se als crèdits del
pressupost  en  vigor  obligacions  procedents  d’  exercicis  anteriors  corresponent  al  Ple  de  la
Corporació  el  reconeixement  d’  aquestes  obligacions,  en  el  cas  d’  existir  consignació
pressupostària en les diferents partides de l’ Estat de despeses del pressupost vigent.

Per tot allò exposat, s'acorda:

Autoritzar, comprometre i  reconèixer  les obligacions corresponents a les factures incloses en el
present  expedient  de  reconeixement  extrajudicial  1/2005  amb  aplicació  a  les  partides
pressupostàries corresponents del pressupost en vigor.

No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a un quart i cinc de dotze de la nit, i per
constància del que s’hi ha tractat i  dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa el Sr.
Alcalde, junt amb el Secretari, que certifica.

DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  5  folis números                a
                  , ambdós inclosos.


